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Dr. Huszty Csaba György 
 
 
2012-ben költöztem haza Tokióból, néhány évvel később pedig kezdeményeztem a teremakusztika és 

az elektroakusztika területén egy-egy új nemzeti szabvány létrehozatalát, mert szerettem volna a hazai 

műszaki szabályozás felzárkóztatásához tevőlegesen is hozzájárulni. 4 évnyi munkával és a kollégák 

széles körének bevonásával megjelentek a szabványok, így mára közel teljes az akusztikai szabályozási 

lefedettség, és módosult az OTÉK is az új szabványok alkalmazásának támogatására. Miközben az 

építőipari teljesítmény 2022 óta csökken és mára a magasépítési elindított projektvolumen a korábbi 

felére esett vissza, az építészeti akusztika helyzete több területen is fejlődött. De sok tennivaló és 

felkészülési feladat is van előttünk a növekedés támogatásához, melyekért megválasztásom esetén 

aktívan szeretnék tenni: 

• kapcsolatot tervezek építeni a Kamarán belül és kívül is a szabályos akusztikai tervek, a 

szaktudás és a tervezői költségek megfelelő elismeréséért; 

• elő szeretném segíteni, hogy az építészeti akusztikai tervek egységes követelményrendszerét a 

kamara kiadja; 

• több szabvány és jogszabály is korszerűsítésre szorul, melyhez aktív kamarai közreműködés 

szükséges; 

• a jogszerű akusztikai műszaki ellenőrzés és tervellenőrzés, illetve az építésügyi hatósági 

ellenőrzés akusztikai kérdéseinek folyamatában, valamint az új kamarai engedélyek 

alkalmazása kapcsán is tisztázandó feladatok vannak előttünk. 

Az építőipar jelenlegi recesszióját néhány éven belül felívelés követheti majd. Megválasztásom esetén 

az akusztikus szakemberek képviseletét, szakmai fejlődési és munkalehetőségeit szeretném támogatni. 
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Dr. Koscsó Gábor 
 
 
2015. november 6-án megalakult az MMK Akusztikai Tagozat. Így az akusztika megkülönböztetett helyet 

kapott a szakértő és tervező mérnökök társadalmában. Ezt követően a Tagozat legfontosabb 

eredményei az önálló jogosultságok és továbbképzés megteremtése, a tagozat létszámának és 

elismertségének növelése. A folytatással kapcsolatban kiemelt fontosságú feladatok: 

Érdekképviselet erősítése: 

• Építészek és épületgépészek meggyőzése az akusztika munkarész általánossá tételéről a 

tervezésnél. 

• Az akusztikus tervezői és szakértői jogosultságok ismertségének, elfogadottságának növelése. 

• Külföldi társszervezetek megismerése, kapcsolatfelvétel, előnyös dolgok átvétele. 

Önálló tagozati státusz megőrzése: 

• Ismertségünk, elismertségünk növelése. 

• Legalább 300 fős taglétszám elérése. 

• Fiatal mérnökök bevonása a szakmába, Tagozat munkájába. 

Szakmaiság: 

• Az akusztikus tervező és szakértő munka szakmai színvonalának emelése. 

• Az akusztikus képzésben érdekelt főiskolák, egyetemek és szakmérnök képzés támogatása. 

• Szakmai továbbképzések szervezése önállóan és érintett társtagozatokkal. 

Személyes motiváció: MMK tag vagyok 18 éve, szakértő jogosultsággal 18 éve rendelkezem. A Tagozat 

alapító tagja, alelnöke és továbbképzési felelőse vagyok. A felsőoktatásban 28 éve tanítok akusztikát, 

családom megélhetését akusztikus szakértő és tervező munkával biztosítom. Megválasztásom esetén 

szakmai és kamarai munkám, tapasztalatom segít az elnöki teendők ellátásában. 

Az Akusztikai Tagozat jó úton indult el. Ennek folytatása a szakma gyarapodását, az egész társadalom 

számára jó ügyet szolgál. Ehhez kérem a Tagság támogató segítségét! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4 
 

 
 

Nagy Attila Balázs 
 
 
Az elnöki tisztséget megbízásnak tekintem, nem elismerésnek. Az elnökség nem a bölcsek tanácsa, 

feladata elsődlegesen a tagozat irányítása és képviselete. 

Úgy gondolom, egyéb elfoglaltságaim mellett érdemben, saját érdekeimtől függetlenül tudom 

képviselni a szakma ügyét. 

Minden kollégáért és a szakma elismertségéért, fejlődéséért és támogatásáért fogok dolgozni, vállalva 

az esetleges konfliktusokat. Őszintén, nyíltan, a szakmaiságot szem előtt tartva, az eddigihez képest 

határozottabb fellépéssel. 

A kis létszámú tagozatok megszüntethetők. Trükkökkel elért létszámnövelés helyett célom a tagozat 

létjogosultságának igazolása, elfogadottságának növelése. Ehhez magas színvonalú, kifogástalan 

működésre kell törekednünk. 

Fontos jelentősen javítani az elnökség és tagság közötti kommunikáción, a tagságot a szakmai munkába 

bevonni, biztosítani a felmerülő kérdések minél szélesebb körű, nyilvános és demokratikus 

megvitatását. 

Fontos eredményeink vannak, de rengeteg a feladat: 

• Tisztázandók a jogosultságok, a tervek tartalmi követelményei, a jogi szabályozás. 

• Iránymutatások, állásfoglalások szükségesek a laikusok, szakmabeliek és döntéshozók számára, 

például a lakosságot érintő akusztikai problémákkal kapcsolatos eljárásokról. 

• Súlyt kell szerezni a kamara és tagozat véleményének a jogalkotásban, el kell érni, hogy érdemi 

reakciókra, megalapozott, más szervezetekkel összehangolt javaslatok kidolgozására is időt 

biztosítsanak. 

• Erősíteni kell a szakma hazai és nemzetközi kapcsolatait, továbbképzéseket kell szervezni. 

A munkában Fürjes Andorra és Márkus Miklósra is számítok. Szemléletmódjukra, precizitásukra és 

munkabírásukra nagy szükség lenne. 

 
 


